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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. november 25-én 17.30-

kor megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 

alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Farkas Ferenc, Munkhártné Szántai Márta, 

Seprős Viktor települési képviselők 

Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző, Szabó-Debreceni Anikó aljegyző 

Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntök mindenkit a mai 

rendkívüli ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül 7 jelen van, a 

testület határozatképes. A mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőinek javasolom Balog Mónika és 

Seprős Viktor képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon.  

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog Mónika és 

Seprős Viktor települési képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek 

megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirend tárgyalására teszek 

javaslatot. Az első napirendi pontunkat szóban terjeszteném előterjeszteni, ezt csak szeretném 

a testülettel megbeszélni, mely a „Játszóterek ütéscsillapító felületeinek felújítása” című 

napirendi pont lenne. Van-e valakinek módosító indítványa? Ha nincs, kérem, aki egyetért az 

ismertetett napirenddel szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testület 7 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ismertetett 

napirendet elfogadta. 

 

Az ülés napirendje: 

1./ Játszóterek ütéscsillapító felületeinek felújítása /szóbeli előterjesztés/ 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ A térségi orvosi ügyeleti ellátás biztosítására vonatkozó szerződés módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

 

1./ NAPIRENDI PONT 

Játszóterek ütéscsillapító felületeinek felújítása 

/Szóbeli előterjesztés./ 



 

Horinka László polgármester: Ez a téma azért kerül ide írásos előterjesztés nélkül, 

sürgősséggel, mert egy akciós lehetőségről van szó. Egy ócsai cégnél lenne lehetőség jelentős 

kedvezménnyel ütéscsillapító gumilapokat vásárolni játszótéri eszközök alá. Szezonon kívül 

vagyunk, így ezeknek a termékeknek az ára most akciós. A kollégák megvizsgálták, hogy a 

Szent István téri, a Hevesy parki és az almáskerti játszótérre hány m2 burkolatot kellene 

megvásárolnunk. 40 mm vastag gumilap kellene a kötélpálya, a mérleghinta, a rugós játékok 

alá, ez a felület 423 m2 a három játszótérre vonatkozóan. 45 mm lapvastagságú kellene a 

kötélpiramis, a lengőhinta és a fészekhinta alá, 250 m2 a számított mennyiség. 60 mm 

lapvastagság kell a jászóvárakhoz, amihez 199,5 m2 kellene, de ebből nincs annyi. Amire 

szükségünk lenne és amennyi van, azt bruttó 1.120.000 Ft körül meg tudnánk venni, mely igen 

jutányos ár. 

Balog Mónika képviselő: Mennyi a normál ára, és mennyivel adja olcsóbban?  

Horinka László polgármester: 40 % körüli a kedvezmény, a 60 mm-es 6385 Ft/m2, a 40 mm 

vastagságú pedig 4674 Ft/m2. Véleményem szerint a TÁVÜSZ meg tudná csinálni, 

konzultálunk majd velük. El tudnánk indulni a gumilapos ütéscsillapítással. Illetve van még egy 

másik lehetőség, az óvoda udvarán kavics sincs, a gyerekek a homokot letapossák. Mi lenne, 

ha ezekből a termékekből vásárolnánk, és lépésenként felújítanánk? 

Cseri Péter képviselő: Ha már ilyen kedvező, akkor inkább az ovikra szánjuk! 

Munkhártné Szántai Márta képviselő: Több játék sem jó a központi óvodában. 

Horinka László polgármester: Szabványossági felülvizsgálat már történt, sajnos régi 

játékaink vannak, amik már nem felelnek meg az új szabványoknak. A jövőben le kell majd 

cserélnünk ezeket. Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, javaslom, hogy amit meg tudunk 

venni, azt vegyük meg, ehhez kérem a hozzájárulásotokat. Kérem, aki egyetért a beszerzéssel 

1.120.000 Ft értékben, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

145/2019. (XI. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, 

hogy 1.120.000 Ft-ot biztosít a költségvetés általános tartalék 

kerete terhére kedvezményes árú ütéscsillapító gumilapok 

beszerzésére az óvodai játszóterek felújítása céljából. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

2./ NAPIRENDI PONT 

A térségi orvosi ügyeleti ellátás biztosítására vonatkozó szerződés 

módosítása 

/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Horinka László polgármester: Több sebből vérzik az ügyeleti ellátásunk, de a szerződésünk 

jövő év végével lejár. Jó lenne egy jobb rendszert kialakítani. Nem hallottam panaszt 

mostanában az ügyeletre, régen elég sok volt. Olvashattátok az előterjesztést, akivel beszéltem, 

az általunk javasolt variációt támogatja. Egyik sem örömteli megoldás, de ha kiszállnánk az 

egészből és magunk működtetnénk, az jóval többe kerülne számunkra. Molnár doktornővel 

beszélgettem erről, hogy mi lenne, ha Kókával és Úrival együtt itt, Sülysápon felállítanánk egy 

ügyeletet hozzáértő orvosokkal, mely esetben 12x15 Ft/fő/hó lenne az önkormányzati 

hozzájárulás, most 4x15 Ft/fő/hó lesz. Nyilván azért is kerülne többe, mert kevesebb embert 



kellene ellátni. Most a lényeg, hogy egy átmenetileg elfogadható megoldás szülessen, ezért a 

javaslatom, hogy vállaljuk az emelt finanszírozást, és tartsuk fenn a szerződést a jövő év végéig. 

A jövőben majd meglátjuk, milyen előrelépést tehetünk. 

Balog Mónika képviselő: A többi település is hajlandó többet fizetni? 

Horinka László polgármester: Igen valamilyen szinten támogatják a polgármesterek, nem 

tudom a testületek, milyen döntést fognak hozni. 

Balog Mónika képviselő: Mi a helyzet, ha az önkormányzatok zöme támogatja, de mondjuk, 

egy nem?  

dr. Tóth Krisztina jegyző: Én azt tartanám ésszerűnek, hogy ebben az esetben a többiek 

kifizetik a részét, hiszen még mindig olcsóbb lenne, mint felrúgni a szerződést. 

Horinka László polgármester: A költségeik valóban emelkednek, így várható volt, hogy 

magasabb támogatást fognak kérni. Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki 

egyetért azzal, hogy a szerződést a szolgáltató által javasolt „A” variáció szerint módosítsuk, 

szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

146/2019. (XI. 25.) ÖKT határozat 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ hozzájárul a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás 

(2760 Nagykáta, Dózsa György u. 2.) mint megbízó és az 

INTER-AMBULANCE Egészségügyi Szolgáltató Zrt. (1131 

Budapest Topolya utca 4-8.) mint szolgáltató között a térségi 

orvosi ügyeleti alapellátás biztosítására létrejött „Központi 

orvosi ügyelet ellátása 2016-2020. években” tárgyú 

szerződés 2019. december 1. napjával történő 

módosításához, 

2./ a szerződésmódosítás tekintetében a szolgáltató 2019. 

november 20. napján kelt megkeresésében rögzített „A” 

variációt támogatja, és Sülysáp vonatkozásában vállalja a 61 

Ft/fő/hó összeg lakosságarányos megfizetését 13 hónapra, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert, valamint a Tápió-

vidéki Többcélú Kistérségi Társulás elnökét a szükséges 

intézkedések megtételére, a szerződésmódosítás aláírására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

k.m.f. 

 

 Horinka László dr. Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 Balog Mónika Seprős Viktor 

 települési képviselő települési képviselő 


